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REFERAT - STYREMØTE NR 07/2019 - 2021. 

Styremøte i Finnmark Skikrets 14. desember 2020 kl 21:00. Møtested på Teams. 

Tilstede  : Andersen, Per Oscar 
    Bakken, Karin 
    Danielsen, Svein Erik 
    Darell, Thomas  
    Dørmænen, Svein Tore 
    Finjord, Roger  
    Michelsen, Hilde 
    Johansen, Lise Marianne  
    Olli, Kåre 
              
Administrasjon : Rognmo, Eli 

Forfall   : Flage, Øystein 
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47/2019 - 2021 : Godkjenne protokoll møte nr 5 og 6/2019-2021 

Bakgrunn  : Vedlagt protokoll fra møte 05 og 06 / 2019-2021 

Forslag til vedtak : Protokoll fra møte 05 og 06 / 2019 - 2021, godkjennes.  

48/2019 - 2021 : Saker til orientering 

Orientering fra adm : Tilskudd kr. 30 000 i aktivitetsmidler langrenn. Fordeles på de  
    aktiviteter som har vært ila høsten. IL Polarstjernen, KOS, Alta IF  
    og Hammerfest SK. 

    Stimuleringsmidler kr. 40.000 opprinnelig avsatt til samling  
    Saariselkä. Som kjent  ingen samling der. Usikker om vi får   
    beholde dette. Bør regnskapsmessig sette de av på bundet fond  
    inntil dette er avklart. 

    Kr. 65 000 fra Sparebanken ifm Skicupen. Kjøper lue fra LV som  
    sendes ut deltakere på Cupen 2019/20. Legg gjerne ved et skriv til  
    deltakerne ifm dette. 

Orientering fra LK : Corona er det som er hovedbefatning nå for tiden. Regioncup til  
    erstatning til nasjonale norgescup for Jr på plass: Fauske og Alta  
    som arrangementssted. 

    NM Jr splittet i en jentehelg og guttehelg. Basert på gjeldende  
    smittevernprotokoll. Uforutsigbarhet ift om arrangement kan  
    avvikles. 

    Brevet fra Alta kommune har vært en utfordring ift de anbefalinger 
    som kom derfra. Skisesongen i Alta gjennomføres imidlertid som  
    planlagt. 

    Kun skiføre Sarves, Kaiskuru og Kirkenes. 

    LK møte i dag. Beslutning ift fellesreiser - Fauske og NM helger. 

    Utfordrende også for nivå 2 seniorer å gå skirenn. Landslaget  
    deltar  på nasjonale renn som fortrenger endel 1. og 2. års seniorer. 

Orientering fra HK : Vært i kontakt med 2 hoppere og vår utøver på kombiner. Anna ble  
    i seneste renn nr. 5 i dameklassen og Oliver nr 25.    
    Jørgen -  vært med i 3 renn. seneste helg konkurrert. Går på  
    Heimdal vgs og er med i Granåsen Skiteam.  
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    Skal legge info på hjemmesiden til FSK. Dessverre Ingen lokal  
    aktivitet i Finnmark. 

Orientering fra AK : Intet 

Orientering Team Elon: Har vært i en arbeidsgruppe med 5 styringsgruppeledere og sentral  
    deltakelse fra NSF. 90 herre og 55 damer er utfordring ifm   
    deltakelse. Kun profesjonelle og toppidrett gir prioritet.  

    Hovedproblem for støtteapparatet, med begrensning i   
    akkreditering gir dette stort merarbeid på de få som er i igjen.  
    Dette kan resultere at de nest beste ikke får gått skirenn. 

Orientering fra KL : Se nylig utsendt info om Lokale arrangement -    
    deltakerbegrensninger 

    Det har vært et formøte med NSF og kretsledere 9. desember mht  
    styrking av krets og herunder implementering av skiutviklere i  
    krets. Ønske om stillingsstørrelse 20 - 100%. 

    Innhold er å jobbe med utvikling og rekrutteringsarbeid.   
    Gjennomføre klubbesøk, skoleskidager, kurs, breddeaktiviteter/ 
    breddeutvikling og klubbaktiviteter. 
    Finansiering NSF, mulig noe egenandel fra krets og evt søknader/ 
    sponsormidler 
    Vi har et møte i arbeidsutvalget mandag 21. desember 2020 for å  
    drøfte videre dette temaet 

Forslag til vedtak : Til orientering. 

49/2019 - 2021 : Oppfølgingstiltak mot klubb  

Bakgrunn  : Referat fra gjennomført møte av 04.11 vedlagt. 

Forslag til vedtak : Det primære behovet for oppfølging synes å være i øst Finnmark, 
    selv om en og ser tendenser til aktivitetsnedgang i vest. Basert på  
    møtet 4.11 bør i denne omgang prioriteters klubber som   
    Båtsfjord, IL Forsøk, Ilar, IL Polarstjernen og Vadsø skiklubb.   
    FSK ved adm gjennomfører en telefonisk henvendelse for å  
    sjekke ut motivasjonen for et klubbutvikligstiltak og evt bidrag  
    fra krets. Dette før årsskiftet. Deretter at vi over nyåret kan tilby  
    et fysisk møte av klubbutviklingsmessig karakter. 
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50/2019 - 2021 : Økonomi pr 31.10.20  

Bakgrunn  : Vedlagt regnskap pr oktober 2020. 

Forslag til vedtak : Regnskap for Finnmark skikrets pr. oktober 2020 tas til   
    orientering. 

51/2019 - 2021 : Beramme kretsting og vedta representasjon NSF skiting 

Bakgrunn  : Oppfølging fra møte 28.09.20 

Forslag til vedtak : Kretsting for finnmark skikrets fastsättes til lørdag 8. mai i  
    Lakselv. Representasjon til NSF skiting juni 2021 velges av  
    kretstinget. 

52/2019 - 2021 : Møteplan 2020 - 2021 

Bakgrunn  : Oppfølging fra møte 28.09.20 

Forslag til vedtak : Møteplan fremlagt. Møte i januar, mars og mai fastsettes som  
    utgangspunkt jfr forslag.  

53/2019 - 2021  : Eventuelt 

• Sak om økt stillingsprosent for admsj. fremlagt møte 28.09.20. Arbeidsgruppe tilråder 
som en prøveordning at økningen innføres fra 01.01.21 - 31.12.21. Evalueres før utgang 
av 2021 med tanke på evt videreføring. 
 
Adm sj. lager lages en oversikt for finansiering og kostnad ved dette tiltaket, som 
fremlegges i god tid før kommende styremøte 20.01.21, slik at styret har et grunnlag for 
evaluering av tiltaket. 

• KM går som planlagt. Forholder seg til nasjonale føringer. 

Med vennlig hilsen 
FINNMARK SKIKRETS 

Svein Tore Dørmænen 
kretsleder 
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